
FAU møte 25.januar 2022 

 

Dato 25.01.22 

Neste møte 15.03.22 
Referent Linda Furu-Odden 

 

Deltakere: 

Navn Klasse Tilstede 
Yngvild 1 klasse ☐ 

Tone 1 klasse ☒ 

Stine 2 klasse ☒ 

Emilie 2 klasse ☐ 

Lisa 3 klasse ☐ 

Åse 3 klasse ☒ 

Linda 4 klasse ☒ 

Eirin 4 klasse ☒ 

Merete 5 klasse ☒ 

Trude 5 klasse ☐ 

Kathe 6 klasse ☐ 

Iselin 6 klasse ☐ 

Kjetil 7 klasse ☐ 

Stian 7 klasse ☐ 

Solveig Rektor ☒ 

 

 

 

  



Agenda:  

• Skolen informerer (fast punkt)  

o Covid-19:  

Ingen smittetilfeller på skolen nå. Ved eventuell smitte på skolen får skolen 

informasjon om dette. De får også beskjed om hvem som skal få melding om 

dette. Reglene forandrer seg hele tiden, men skolen forholder seg til 

smittesporingsteamet. Rektor kan ikke stenge skolen ved smitte.  

 

o Uteområdet på skolen:   

Det er satt av en totalsum til disposisjon for skole og barnehager for utbedring 

av uteområdene. Skolene er tildelt 4.5 mill. Hver enhet får tildelt et beløp som 

de kan velge til lekeplassutstyr ihht tilbud som er til den leverandøren. 

Kommunen er nå i en anbudsprosess for å få på plass en avtale om 

lekeplassutstyr (frist: 21.02.22). Så snart anbud er ferdig skal innkjøp 

iverksettes. Ved behov vil vi da kalle inn til et hastemøte over teams for denne 

saken. Etter møte i høst med kommunen skulle kommunen lage en 

plantegning for forslag til uteområdet på skolen. Linda tar kontakt med 

kommunen for å høre om de fortsatt lager denne.  

  

o Kompetanseundersøkelse:  

Svarprosent fra foreldrene er på 37 %. Bør være minimum 70 % før man kan 

bruke svarene. Ut fra svarene fra elever og lærere vil skolen se på hva de skal 

jobbe med videre. Det er siste året for denne undersøkelsen. Solveig 

informerer i neste møte hva som er prioritert å jobbe videre med.  

 

• Obligatorisk arrangement klassevis 

Hvilke klasser måtte betale for det obligatoriske arrangementet? Vi har fått 

tilbakemelding vedr. dette i forhold til å prøve å holde obligatoriske arrangement 

kostnadsfri. Det var kun 4. klasse som betalte 68 kr hver, ingen andre klasser betalte 

noe. Årsak til dette var at 4. klasse allerede hadde planlagt Halloween arrangement 

for klassen. Dette ble da omgjort til obligatorisk klassearrangement. De fleste var 

allerede meldt på i forkant. Det var kun 1 unge som meldte seg på i ettertid. Dette vil 

si at alle kjente til på forhånd at Halloween arrangementet ville koste noen kroner.  

Det ble informert om obligatorisk arrangement før FAU møtet og 4. klasse hadde 

også arrangert dette før møtet ble gjennomført.   

  

 

Det er enighet om at dersom det skal arrangeres obligatoriske arrangement er det 

muligheter for å søke om midler til dette hos FAU dersom det koster penger.  

 

• Fotballnett til målene i ballbingen 

SMIL melder tilbake om at de vil kjøpe nye fotballnett til målene til våren.   



 

• Skolebuss 

Noen som har vært i kontakt med kommunen vedr. tema fra forrige FAU møte:  

«9.11.21: Det kommer spørsmål om hvorfor bussen ikke går via Klatran. Anbefaler 

å ringe kommunen å høre vedr. dette. Gunn Agersborg har med skyss å gjøre.»   

Stine Kontaktet kommunen 4.01.22 og venter nå på svar fra saksbehandler for 

skoleskyss på hvorfor bussen ikke går via klatran. 

 

«9.11.21: Buss i forhold til leksehjelp er en buss som går til Lødingen. De kan 

derfor ikke endre ruten på denne bussen. Barna må gå ned til bussholdeplassen 

ved hovedveien og barna blir også sluppet av på hovedveien. Dette medfører at 

noen barn må krysse hovedveien som er veldig traffikert med høy fart. (Troms 

fylkestrafikk)»  

5, 6 og 7 har leksehjelp. Er det noen i disse klassene som kunne samkjørt kjøring?  

Fint om klassekontaktene kan høre med de klassene dette gjelder for.  

 

• Årsplan 

o Tar en gjennomgang av årsplanen. Noen som har forslag utover det som står 

på årshjulet til hva vi i FAU skal jobbe med? Ikke noe forslag utover plan.  

o Skal vi arrangere diskotek for barna? Enighet om at vi planlegger diskotek for 

barna. Linda, Eirin og Merete starter planleggingen. Jobber mot å få dette til 

den 25. februar. Linda kaller inn til et teams møte.  

o Foreslår at elevrådet kan ta ansvar for juletreet. Solveig sjekker dette til neste 

møte.  

 

• HKFU møte i desember:  

Linda legger ved møtereferat.  

 

• Fravær:  

Er det mye fravær på Sørvik skole? Det er litt vanskelig i forhold til fravær og 

smittesituasjon. Skolen skriver opp de elever som de er bekymret for og tar kontakt 

med kontaktlærer i forbindelse med det. Det jobbes aktivt med fokus på fravær.  

 

• 17. mai permen 

Hvem har 17. mai. Permen? Solveig hører om klassekontaktene vet hvor permen er. 

Eirin sjekker om den kan være hos Beatrice. Informasjon etter møtet: Permen er 

funnet og befinner seg nå hjemme hos Eirin.  



• Søknad om BUK midler 

I høst ble det søkt om BUK Midler til å utføre aktiviteter for elevene på skolen. Sørvik 

skole fikk tildelt 19.000 kr. Elevrådet skal se litt på hvilke aktiviteter de ønsker. I 

søknaden var det mange spennende forslag.  

 

• Invitere elevrådet til FAU 

Hvilket møte skal vi invitere elevrådet (leder og nestleder) til? Solveig inviterer 

elevrådet til 15. mars 

 

Aksjonspunkter 
 Beskrivelse Ansvarlig Frist 

 
 
 

Ballbingen 

SMIL kjøper inn nye 
fotballnett til 
fotballmålene i ballbingen 
til våren 

Linda  

Ballbingen må limes på 
midten til våren 

Linda  

 
 
 

Uteområdet 
skolen 

Følge opp kommunen ihht 
plan for uteområdet på 
skolen 
 

Linda/Solveig  

Sjekker med kommunen 
om de fortsatt lager 
plantegning over 
uteområdet på skolen 

Linda   

Diskotek Enighet om å planlegge 
diskotek den 25.02.22. 
Starter planlegging 

Linda/Merete/Eirin  

Elevrådet Solveig inviterer elevrådet 
til FAU møtet den 15.03. 
(leder og nestleder)  

Solveig Gi tilbakemelding 
innen 01.03 om 
elevrådet deltar.  

SEPU Skolen skal starte å se på 
svarene fra 
kompetanseundersøkelsen. 
Informerer om dette ved 
neste møte.  

Solveig 15.03.22 

Juletreet Forslag om at elevrådet 
kan ha ansvar for juletreet. 
Solveig sjekker dette til 
neste møte 

Solveig 15.03.22 

 


